



The philosophy behind Weplay

Our goal at Weplay is to provide every child a healthy and happy future. With this ideal in mind, Weplay has developed a line of high-quality educational equipment which helps children develop their characters and self esteem.

Weplay的理念

我們希望每個孩子都擁有一個健康快樂的童年, 基於這個理想Weplay對於商品的開發,嚴守高品質的水準、高的遊戲價值、專業的設計,為孩子 建造一個優良的多元學習成長環境。



Five Areas of Holistic Developments

身體資源開發五大領域圖





Stack n' Stack

Design Concepts:

- One to space limitation, children do not often have the chance to play with large-scale building blocks. Stack n' Stack is constructed from space- efficient flat pieces, making it easy for children to handle.
- ©101 Building Block allows users to experience the transition from 2D to 3D constructing 3 dimensional blocks from flat pieces, and then arrange them into their ideal buildings.
- ©101 Building Block can stimulate children's sense of sight, familiarize them with the idea of perspective, and give them different visual experiences.
- OUnlike the heavy wooden large-scale building blocks, 101 Building Block is made of light-weight materials, allowing children to play and create large-scale models easily and freely.

建築積木

設計理念:

- ◎都市環境的限制,孩子少有機會接觸大型積木的搭建,建築積木營造了孩子跟空間對話的機會,讓孩子能在 建築與藝術空間中享受大型建構遊戲的趣味。
- ◎從零開始的建築,一片一片先組合成立體積木,每塊積木再搭蓋出自己夢想中的建築物。
- ○在建構過程中培養自信心,讓孩子發現高大與美的建築神奇。
- ◎從孩子的視知覺出發,營造積木的空間穿透性,創造孩子不一樣的視覺感受。
- ○建築積木創造了質輕及安全的積木搭建環境,讓孩子更能遨遊在建築創作的世界中。



Product Features:

- Stack n' Stack is easy to assemble, space efficient, suitable for both family and school use.
- ©3 dimensional objects such as cubes and cuboids (open or close) can be created using flat Stack n' Stack components. Those 3D objects can be arranged into different creations and used in games.
- ©Closed 3 dimensional objects such as cubes and cuboids can be made with 6 flat Stack n' Stack components; open 3 dimensional objects can be made with 4 flat 101 pieces. Closed and open objects created by 101 components can be arranged into different creations and used in games, giving users different visual effects.
- The appearance and materials of Stack n' Stack are different from other large-scale blocks on the market.
 Stack n' Stack offers more in terms of artistic aspects and spatial concepts.
- OStack n' Stack is suitable for young children to use as building blocks and props in role play games.

產品特色:

- ◎儲藏簡便,適合應用在家庭或校園中,不佔空間且組裝方便。
- ◎單一組件能組成不同大小的積木方塊增添各式玩法。
- ◎能同時搭建箱型與穿透性兩種積木,營造不一樣的視覺感受。
- ◎造型與質材不同於一般的木質塊狀大形積木,創造了藝術造型 的表現空間。
- ◎適合一般幼兒作大型積木搭建或角色扮演遊戲使用。





Product Functions:

- To help users understand the number of components required to construct a 3-dimensional object and learn to construct them from flat pieces.
- To get to know 3-dimensional shapes such as cubes, cuboids, etc.
- To learn about visual, spatial and artistic abilities.
- To familiarize the body with planned movement and enhance muscle development.
- To enhance learning ability and concentration throughgames.
- This product is only intended to be a children's stacking toy, it is not to be used a piece of furniture such as a chair or a desk. Do not sit or stand on the assembled product.
- OAdult assistance is required during block assembly when users are under 5 years of age; otherwise encourage them to complete the task themselves. The block assembling process is a great way to improve one's fine motor skills as well as concentration and patience.
- Olnsert the metal part of the dismantling tool into any slit on any side of the assembled block; twist the tool gently to loosen the pieces.

產品功能:

- ◎瞭解平面到立體形狀的組成結構與數量
- ◎認識立方體、長方體、三角柱體等立體形狀
- ○培養孩子視覺空間與藝術創造的能力
- ◎提供身體動作計畫的能力並活化肌肉發展
- ◎透過遊戲過程,提升學習能力、專注力
- ◎此商品為建構堆疊用途,組合後不能當座椅使用
- ◎幼齡孩子組合101積木時,需要成人的協助,5歲以上的孩子可以嘗試自己組合,因為組合過程對於小肌肉及精細動作的發展很有幫助,而能夠專注、耐心的組合積木也是一種重要的學習過程。
- ◎請將造型可愛的輔助器銀白色的部份置入方塊形積木的任一邊,略為用力即可輕鬆開啓。





Applicable Age: 4 years and up

Contents:

OSquare piece (20x20 cm) 44 pcs

©Rectangular piece A (40x20cm) 20 pcs

ORectangular piece B (28.3x20cm) 4 pcs (for building triangle blocks)

Total: 68 pcs/set

Including 4 dismantling tools

適合年齡:4歲以上

組件明細:

正方形片形積木(20×20CM) 44片

長方形片形積木(40×20CM) 20片

小長方形 (三角柱組合用) (28.3×200M) 4片

積木合計:68片 毎組附造型開啓器4個











Attention:

- OUse under adult supervision.
- OKeep plastic wrapping away from children.
- OKeep product away from fire.
- OUse the product on a flat surface only.

Safety Tips:

- OAlways design the activities based on children's ability.
- OAlways warm up before the activity.
- Olf the child rejects the activity, stop and investigate the reason, do not force the child to continue the activity.

注意事項:

- ◎商品請在成人的指導或陪伴下使用
- ◎請將產品塑膠袋拆卸後遠離孩子
- ◎產品請遠離火源
- ◎請將產品放置在平坦的地面上進行遊戲活動

遊戲安全須知:

- ◎設計或安排活動時,需以孩子的發展和能力為前提
- ◎進行活動前,需做暖身運動或安排前導遊戲
- ◎活動進行時,孩子如果出現排斥的反應,應停止並 瞭解原因,不要勉強



Configurat ions:

Weplay we play-we learn

組合模式:

Open cuboid with large opening - made with 4 rectangular pieces

長方形片形積木×4片

Closed cuboid – made with 4 rectangular pieces and 2 square pieces

長方體的組立:長方形片形積木×4片 + 正方形片形積木×2片



Open cuboid with small opening – made with 4 rectangular pieces 穿透性長方體的組立: 長方形片形積木×4片

Closed cube – made with 6 square pieces

正方體的組立:正方形片形積木×6片

Open cube – made with 4 square pieces 穿透性正方體的組立: 正方形片形積木×4片

Open triangle – made with 2 square pieces and 1 medium rectangular piece

立體三角的組立:正方形片形積木×2片+三角組合積木×1片



Activity examples:





















